
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-11-20, § 18 

 

 Tid Tisdagen den 20 november 2012 kl 16.30 – 17.00 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 27 november 2012 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Sebastian Wiklund (V) 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mikael Eskman (M) för Anna Cederschiöld (M)  

Martin Engman (S) för Bengt Sandberg (S) 

 

 Ersättare: 

Sten-Åke Larsson (M) §§ 7-25 

Petter Krönmark (M) §§ 9-25 

Johan Möller (M) 

Tom Hedrup (M) §§ 9-25 

Karin Falk (S) 

Daniel Almgren (MP) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Stefan Båmstedt, Åse Geschwind, Gunnar 

Kempe, Jenny Rydåker och Pontus Werlinder. Biträdande borgarrådssekreteraren 

David Lindberg. Personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad. 

 

 

 



  

 
 § 18 

Finansiering av underhåll av kontorets bostadsrätter för LSS-boende. 
Genomförandebeslut  
Dnr 5.2-313/2012 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets förslag för finansiering av underhåll av 

 kontorets bostadsrätter för LSS-boende. 

 

2 Fastighetsnämnden hemställer till kommunstyrelsen att godkänna 

 fastighetskontorets förslag för finansiering av underhåll av kontorets 

 bostadsrätter för LSS-boende. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 14 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1)  Ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M),  

 Elisabeth Svensson (C) och Jakop Dalunde m.fl. (MP) föreslår (se beslutet).  

 

2) Sonja Pagrotsky m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) föreslår att ärendet 

 återremitteras enligt följande:   

 

 Att återremittera ärendet med följande motivation. 

 

 Det är viktigt att kontoret underhåller sina lägenheter, och som kontoret skriver 

 är rådande finansieringsplan ohållbar. För att kunna fatta beslut i denna fråga 

 behöver vi ytterligare underlag. Hyreshöjningen till stadsdelsförvaltningarna är 

 markant. Innan vi fattar beslut behöver vi veta vad hyreshöjningen innebär för 

 brukarna. Därtill anser vi att denna fråga ska ventileras med nämndens eget 

 handikappråd. Vi vill veta vad dessa tycker innan vi fattar beslut. Detta är ju 

 själva syftet med ett handikappråd.  

 
Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) ställer förslaget att återremittera ärendet mot att 

avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner att nämnden beslutar att avgöra 

ärendet vid dagens sammanträde. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner därefter att nämnden beslutar enligt 

förslag från ordföranden Madeleine Sjöstedt m.fl. (FP), Billy Östh m.fl. (M), Elisabeth 

Svensson (C) och Jakop Dalunde m.fl. (MP). 

 
Reservation 

Sonja Pagrotsky m.fl. (S) och Sebastian Wiklund (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 
 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


